
Geachte Minister,

Naar aanleiding van uw voornemen om de jacht op konijn en haas in bepaalde provincies te willen 
gaan sluiten wil ik u attenderen op een aantal punten.

Jagers zijn de ogen en oren van het veld en de natuur, ze zijn veelvuldig in de buitengebieden en 
hebben daar een belangrijke functie. Ze houden toezicht op de flora en fauna en constateren zaken 
zoals illegale stort, stroperij en andere niet wenselijke zaken. Helaas is de groene brigade (veldpolitie) 
al jaren niet meer actief waardoor jagers een van de weinige zijn die nog een vorm van toezicht 
houden in de natuur. Als de jacht zal worden ingeperkt zal ook het toezicht afnemen.

Jagers steken heel veel tijd, geld en inzet in hun jachtveld, dit doen ze vrijwillig. Door hun inzet is de 
wildstand in veel velden goed en gezond. Ze beheren de predatoren voor een goede weidevogel en 
wildstand, zorgen voor natuurranden met voldoende voeding en dekking, voorkomen stroperij, 
adviseren mensen over de natuur en de benodigde rust in hun veld enzovoorts.
Door het beperken/sluiten van de jacht zal het aannemelijk zijn dat deze inzet zal afnemen wat zeer 
nadelig zal zijn voor de natuurwaarde.

Jagers zorgen voor een goede wildstand, immers het is je eigen veld en je wilt daar alle tijd, geld en 
inzet in steken om voor het wild en andere dieren een zo goed mogelijke stand te houden of te 
creëren.
Daar waar jagers actief zijn zit vaak meer wild dan in natuurgebieden.
De huidige tellingen laten niet de juiste aantallen zien, jagers zijn veelvuldig in hun veld en weten 
precies wat er leeft en speelt. De meeste geven dan ook aan dat de stand van het wild beter is als 
wat uit de tellingen blijkt. Met nachtzicht zie je veel beter wat de werkelijke stand is en het zou u 
verbazen hoeveel wild je in de nacht ziet. Ga eens een nacht mee met een jager die u met nachtzicht 
laat zien hoeveel van dit wild er werkelijk zit, dit advies wil ik u meegeven.
Een jager heeft er niets aan om in zijn veld wild te schieten wat zeldzaam is want hij/zij wil volgend 
jaar ook weer wild zien, je oogst alleen wat kan.
Onderzoek geeft ook aan dat jacht geen teruggang van de stand veroorzaakt.
In onze WBE is de stand van wild al jaren stabiel en kan er van geoogst worden zonder dat de stand 
in het geding komt.

Door het sluiten van de jacht op haas en konijn zal de natuur en wildstand er op achteruit gaan, de 
vele jagende vrijwilligers zullen minder tijd, geld en inzet gaan leveren wat zeer nadelige gevolgen zal 
hebben voor de gehele flora en fauna.

Laat jagers zelf bepalen of in hun veld de stand goed genoeg is om te oogsten en zorg voor een 
goede, correcte en zuivere telling van de stand doormiddel van onder andere nachtzicht apparatuur 
en goede telprotocollen. Jagers zullen altijd hun uiterste best doen om de stand goed te houden.

Neem gaarne de bovenstaande punten mee in uw overweging zodat de natuur in Nederland de 
jagende vrijwilligers behoud, dit zal de natuur alleen maar ten goede komen.

Ik wens u sterkte bij het nemen van uw besluiten en hoop in het diepst van mij hart dat u de jacht op 
haas en konijn open houd.

 


